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Krobia, dnia  11 czerwca 2007 r. 
 
                               

P R O T O K Ó Ł    Nr   IX/2007 
  
                  z   IX sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  4 czerwca 2007 r. w sali ZSOiZ w Krobi       
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :   16.00 
                    godzina zakończenia :   19.30 
                     Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 
              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
2. Misiaczyk Gerard            - z-ca Burmistrza. 
3. Andrzejewski Jakub        - sekretarz Gminy Krobia. 

                    4.   Kwiatkowska Maria        - skarbnik Gminy Krobia. 
                    5.   Andrzejewska Teresa      - radca prawny.              
                    6.   Sołtysi gminy Krobia.                  
                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                  
                  
                 Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z VIII sesji.   

      4.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

      8.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
            a)  zmiany uchwały Nr XLVII/326/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia             

2006 r. w sprawie nadania statutu Miejsko–Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej  w Krobi,  

b)   ustalenia odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu,           
c)  zmiany uchwały Nr VIII/45/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                     

w sprawie utworzenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjalnej  w Krobi, 
d) zmiany uchwały Nr XXI/136/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                    

14 marca 2000 r. w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół: Szkoła Podstawowa im. 
prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum nr 1 w Krobi, 

e) zmiany uchwały Nr XXXI/227/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Chwałkowie przy Zespole 
Szkół: Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego, Gimnazjum nr 1                  
w Krobi, 

f) zmiany uchwały Nr XXXI/226/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Nieparcie przy Zespole Szkół: 
Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego, Gimnazjum nr 1 w Krobi, 
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g) zmiany uchwały Nr VIII/41/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                    
w sprawie  założenia gimnazjum w Krobi, 

h)  zmiany uchwały Nr XXI/137/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 marca 2000 r.                    
w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół : Szkoła Podstawowa i Gimnazjum nr 3                 
w Starej Krobi,    

i) zmiany uchwały Nr VIII/43/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                   
w sprawie założenia gimnazjum w Starej Krobi, 

j)  nazwy Szkoły Filialnej w Sułkowicach, 
k)  zmiany uchwały Nr XXX/220/2005 Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 28 kwietnia                 

2005 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum Nr 2                                
im. Dz. Morawskiego w Pudliszkach, 

l)   zmiany uchwały Nr XXXII/240/2005 Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 30 czerwca 
2005 r. w sprawie nadania Statutu Zespołowi Szkoły Podstawowej i Gimnazjum nr 2                    
im. gen. Franciszka Dzierżykraja - Morawskiego w Pudliszkach, 

            ł)  zmiany uchwały Nr XXXI/225/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Ciołkowie przy Zespole 
Szkoły Podstawowej i Gimnazjum nr 2 im. gen. Franciszka Dzierżykraja - 
Morawskiego w Pudliszkach, 

m) zmiany uchwały Nr VIII/42/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                          
w sprawie założenia gimnazjum w Pudliszkach, 

n) zmiany uchwały Nr XXXII/205/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 lutego 2001 r.                     
w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Krobi,  

       o)  zmiany uchwały Nr XXXII/204/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 lutego 2001 r.             
w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Pudliszkach, 

            p) zmiany uchwały Nr VII/30/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 marca 2007 r.                  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia,  

r) wyrażenia zgody na zbycie gruntu, 
s) zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok. 

  9.  Wolne głosy i wnioski. 
 10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

     11.  Zakończenie.  
 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel. 

 
  Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.        

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, wobec czego   
sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecny: I. Jóźwiak). 
Przewodniczący Rady powitał Pełnomocnika ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych p. Annę Marciniak oraz wielce oczekiwanego i jednogłośnie wybranego 
przez Radę Sekretarza Gminy p. Jakuba Andrzejwskiego.  

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.   
      Ad. 3  Przyjęcie protokołu z VIII sesji.  
      Protokół przyjęto jednogłośnie,  głosowało 14 radnych. 
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
      Burmistrz :  
      Radnemu M. Duda – zlecone zostanie wykonanie dokumentacji uproszczonej na wykonanie 

prac remontowych wzdłuż ul. Ogród Ludowy na odcinku od boiska miejskiego do budynku 
ZSPiG w Krobi. Wykonanie dokumentacji zlecone zostanie w sytuacji zabezpieczania 
środków finansowych w budżecie i po przygotowaniu kosztów tego zadania. 

      Radnemu K. Perdon - przekazano harmonogram remontu cząstkowego dróg gminnych.   
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      Przewodniczący Rady – radny I. Jóźwiak na ostatniej sesji kierował pytania do dyrektora 
MGOK J. Tomyślaka. Nie ma na sali radnego Jóźwiaka, a była prośba o przygotowanie 
odpowiedzi na zadane pytania dot. funkcjonowania Ośrodka Kultury. 

      J. Tomyślak – w odpowiedzi na pytania  pana I. Jóźwiaka dotyczące kina informuję,                   
że w roku ubiegłym na 237 sensach filmowych wyświetliliśmy 51 tytułów, które obejrzało 
6.368 widzów. Pan Jóźwiak pytał co składa się na wydatki kina w kwocie 35 tys. zł. Otóż 
koszty związane z funkcjonowaniem kina - projekcją filmów - wynoszą nie 35.000                          
a 33.201,35 zł. Generalnie  od wielu lat jest tak, że 50 % z wpływów za bilety to odpłatność 
na rzecz dystrybutora np. z kwoty 1.000,- zł uzyskanej za bilety 500 zł jest dla dystrybutora 
plus 22 % Vat, co daje 610,- zł. Do tego trzeba doliczyć 2,1 % na ZAIKS  tj. 21zł, 1,5 %             
na PISF tj. 15 zł razem  646,- zł. Oprócz tego należy doliczyć minimum 28 zł netto                         
za wysyłkę filmu plus 22% VAT co daje 34,16 . Razem koszty wynoszą ponad 680,- zł,                   
z 1.000zł pozostaje dla nas 320,- zł, czyli około 1/3. Zdarza się tak, że dystrybutorzy żądają 
za wynajem filmu kwoty minimalnej np. 500 czy 1000 zł wtedy jeśli wpływy z biletów                
są niższe musimy dołożyć do filmu. Ponieważ w ubr. wpływy z biletów to ponad 45 tys. zł               
a wydatki ponad 33 tys. pozostało dla nas 12 tys. Łącznie w ubr. ponad 28.700,- zł. to koszty 
wynajmu filmów, prawie 2.300 zł koszty wysyłki, ZAIKS to ponad 830 zł., opłata na PISF 
to prawie 600 zł, druk biletów 366 zł. pozostałe koszty to prenumerata „Filmu”, zakup 
żarówek i inne.  

      Odnośnie działalności sekcji i klubów.  Trudno mi powiedzieć, czy orkiestra dużo czy mało 
razy występuje,  generalnie nie ma takiego przelicznika, że orkiestra powinna określoną 
ilość razy wystąpić. Orkiestra nasza żadnej organizacji na terenie gminy nie odmówiła 
swojego uczestnictwa aby uświetnić jakąś uroczystość. W roku ubiegłym orkiestra wystąpiła 
29 razy. Także szkoły korzystały z występów swoich uczniów grających w orkiestrze.  Klub 
Tańca „Step by Step”i „Formacja Dziwnych Talentów”  występowały po kilkanaście razy. 
Jednak trudno zliczyć wszystkie występy, bo często grupa lub jej część występuje w szkole 
na różnych uroczystościach tak jak np. ostatnio na święcie Patrona Szkoły i dzieci nie 
informują o występach. W kwestii ilości występów chóru „Harmonia” to mógłby się 
wypowiedzieć prezes p. Żuraszek, natomiast odnośnie zespołu Bel canto dyrektor Bem, 
ponieważ formacja funkcjonuje  przy ZSOiZ. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Kultury 
przesłałem na ręce Burmistrza i Przewodniczącego Rady Miejskiej pismem z dnia  
2.02.2007 r., zostało także zamieszczone w dniu 17.01.2007 r. na naszej stronie 
internetowej. Obejmuje ono 11 stron, rozliczając otrzymaną dotację w kwocie 303.100 zł. 
Zdaję sobie sprawę, że nie jest ono aż tak bardzo szczegółowe. Jednak gdyby Gmina chciała  
równie szczegółowo wykonać swoje sprawozdanie to musiało by liczyć około 800 stron. 
Deklaruję, że  jeśli taka będzie wola Rady lub Burmistrza, to nie ma przeszkód by  
przygotowywać  sprawozdanie w innej formie. Zgodnie z uchwałą z 2001 r.  w statucie 
zapisano, że  sposób przedłożenia sprawozdania zaproponuje  Rada Miejska, bądź 
Burmistrz. Od wielu lat przedstawiałem to w taki sposób i nie budziło to nigdy żadnych 
zastrzeżeń.  
Ad. 5   Interpelacje i zapytania radnych. 

      A. Miałkowski – czy został opracowany, bądź jest w trakcie opracowania Program 
Strategicznego Rozwoju Gminy? Wydaje mi się, że wszelkiego rodzaju plany i programy na 
bazie przeszłości nie cieszą się najlepszą opinią. Ale dla Rady, która może rozważać  jakieś 
preferencje dla rozwoju gospodarczego, jakiegoś kierunku, byłoby to dosyć istotne dla 
generalnego rozwoju Gminy. O tym, że ten rozwój jest konieczny, sądzę, że nikogo nie 
trzeba przekonywać. Natomiast wybór kierunków i preferencji stosowanych przez Radę jest 
istotny. Spotkałem się z tym niedawno na terenie innej gminy, gdzie funkcjonują zwolnienia 
podatku dla firm, które zatrudniają więcej niż 3 osoby. Również są inne zwolnienia na te 
kierunki rozwoju, które rada ustaliła jako preferencyjne, w warunkach danej Gminy, bo 
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akurat tu jest teren rolniczy, w innej jest znaczne bezrobocie, a gdzie indziej jest inny 
problem. Proszę o taką informację. 

      L. Bem – 1. Drzewa rosnące przy boisku miejskim zagrażają bezpieczeństwu. Konieczne 
jest usunięcie suchych konarów tych drzew. W trakcie organizowanej imprezy na tym 
terenie niepełnosprawni przebywali na tym obszarze i po jego opuszczeniu spadł 
niespodziewanie bardzo duży konar.  

      2. Kiedy zakończona będzie naprawa dziur na drogach? Kto realizuje tą naprawę, ponieważ 
tworzą się nowe zastoiny wody na realizowanych odcinkach.  

      3. Samochody ciężarowe parkują przez wiele godzin na ulicach, pod domem blokując 
przejazd. Należy wyznaczyć miejsce dla parkowania takich pojazdów. 

      Ł. Kubiak – w kwestii dróg powiatowych, to czy podczas spotkania, w którym Burmistrz 
uczestniczył 31 maja przedstawione zostały szczegółowe informacje poza tymi, które 
poznaliśmy na poprzedniej sesji. 

      A. Knebel – 1. Uczestniczyłem w tym spotkaniu i przedstawione dane dotyczyły 
kategoryzacji dróg w poszczególnych gminach. Zwróciłem uwagę, że brakowało danych dot. 
wydatkowanych środków finansowych na drogi powiatowe od momentu powstania Powiatu 
do końca 2006 r. Proszę zatem p. Burmistrza aby wystąpił do Powiatowego Zarządu Dróg                          
o przygotowanie informacji jakie nakłady finansowe na drogach powiatowych, na 
inwestycje i remonty oraz bieżące utrzymanie poniesiono w powyższym okresie z podziałam 
na poszczególne gminy. Informacja dot. inwestycji i remontów powinna ujmować, których 
dróg, bądź odcinków to dotyczyło. Zestawienie takie powinno zawierać długości dróg 
powiatowych w poszczególnych gminach.  Proszę aby do tej informacji załączyć 
proponowaną kategoryzację dróg w poszczególnych gminach oraz jakiej długości są te drogi 
i jaką posiadają nawierzchnię. Możemy rozmawiać na ten temat, mając przygotowany 
odpowiedni materiał.  

      2. Odbyły się dwa spotkania z właścicielami gruntów nt. ewentualnej budowy ścieżki 
rowerowej Krobia - Pudliszki, którą realizować będzie Powiat, a Gmina powinna 
zabezpieczyć niezbędne grunty. Właściciele tych gruntów nie są przeciwni tej inwestycji, 
jednakże nie wszyscy chcą się ich pozbywać, niektórzy proponują dokonać zamianę.                 
W związku z tym,  że potrzebne są grunty, proszę p. Burmistrza o przygotowanie informacji 
o gruntach, użytkowanych przez nauczycieli szkół wiejskich, którzy wg mojej wiedzy                   
w większości są już emerytami, tych działek nie uprawiają, poddzierżawią je rolnikom.              
Karta nauczyciela mówi, że nauczyciele mogą takie grunty uprawiać, o ile  Gmina je 
posiada. Na dzisiaj jest to relikt przeszłości, kiedyś chciano nauczycieli zachęcić do pracy na 
wsi. A poza tym, w obecnej chwili wszystkim nauczycielom nie jesteśmy w stanie takich 
gruntów zabezpieczyć. W mojej ocenie tych gruntów jest ponad 16 ha, a Gminie  brak jest 
terenów na inwestycje, bądź dokonanie zamiany. Myślę, że warto zainteresować się tym 
tematem, aby te działki były w bezpośredniej dyspozycji Gminy. 

      R. Danek – ostatnio uczestniczyłem w gminnych zawodach strażackich w Pudliszkach, 
uważam, że pałac wymaga remontu. Kto jest właścicielem tego obiektu? 

      Przewodniczący Rady – jest to własność prywatna. 
      R. Danek – niedawno odbyła się uroczystość w Posadowie z okazji 50- lecia Kółka 

Rolniczego i Koła Gospodyń Wiejskich, na której mieszkańcy zaproponowali wydanie płyty                               
z przyśpiewkami w wykonaniu p. Anny Chudej, aby zostało to uwiecznione.           

      Na salę obrad przybył radny Ireneusz Jóźwiak.  
Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
3.05. – obchody święta 3 maja. 
8.05. – spotkanie z kombatantami z okazji Dnia Zwycięstwa. 
16.05. – z okazji Św. Floriana patrona strażaków odbyło się spotkanie z prezesami OSP. 
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17.05. – przekazanie fotoradaru i alkosensora dla Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu.  
17,28.05. – odbyły się spotkania z właścicielami gruntu przy drodze powiatowej Krobia                 
– Pudliszki w związku z planowaną budową ścieżki rowerowej.  
18.05. – posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Sportu; propozycje podziału środków na 
wypoczynek letni, zajęcie stanowiska w sprawie uhonorowania zasłużonych obywateli 
medalami, omówienie uchwał na dzisiejszą sesję. 
19.05. – udział w Święcie Patrona w Szkole Podstawowej w Krobi. 
21.05. – uczestniczyłem w posiedzeniu Komisji ds. uzależnień; zaproponowano aby 
przewodniczącą Komisji została p. M. Bruź, podziękowałem za pracę dotychczasowemu 
pełnomocnikowi p. H. Branickiej. 
24.05. – udział w spotkaniu z okazji wydania książki pt. „Krobia i okolice – zarys dziejów”.  
26.05. – wspólnie z z-cą Burmistrza uczestniczyliśmy w wręczeniu Złotych Medali za 
Zasługi dla Obronności Kraju – uhonorowanych zostało 6 członków ŚZŻAK koło 
„Zawisza” w Krobi. 
26.05. – również z z-cą Burmistrza złożyliśmy życzenia z okazji 50 -  lecia Koła Gospodyń 
Wiejskich i 50 - lecia Kółka Rolniczego w Posadowie. 
28.05. – posiedzenie Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych; omówiono zmiany w statucie 
MG OPS, omówiono sprawy związane z organizacją dożynek gminnych, odpłatnością za 
przedszkola, ochroną środowiska.   
29.05. – wspólnie z Burmistrzem przyjęliśmy młodzież studencką z Mongolii, która  gościła 
w ZSPiG w Pudliszkach. 
31.05. – w Starostwie Powiatowym w Gostyniu odbyła się debata na temat kategoryzacji 
dróg, w której uczestniczyłem wspólnie z Burmistrzem.  
31.05. – wziąłem udział w roboczym spotkaniu Burmistrza z sołtysami, omówiono sprawy 
dot.  ewidencji potrzeb w sołectwach, kruszenia kamieni, funkcjonowania świetlic. 
1.06. – złożyłem życzenia z okazji zakończenia nauki w klasach maturalnych w ZSOiZ               
w Krobi. 
2-3.06. – na zaproszenie Bractwa Kurkowego w Krobi gościła delegacja z Schinnen; 
               •  spotkanie radnych z delegacją, 
               •  w imieniu rady złożyłem życzenia z okazji poświęcenia sztandaru Bractwa, 
               • wstępne rozmowy przy udziale włodarzy Gminy nt. przyjazdu delegacji 

samorządowej z Holandii.  
3.06. –  w Pudliszkach odbyły się Gminne Zawody Sportowo – Pożarnicze.  
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, załącznik nr 1 do protokołu.  
K. Perdon – proszę o informację nt. spotkania z przedstawicielami MZO w Lesznie, czy 
dotyczyło kolejnych zwiększeń udziałów Gminy w spółce? Czy spotkania z Radą Sołecką 
dot. inwestycji są cykliczne, czy na zaproszenie Rady Sołeckiej z Goglewa?  
Burmistrz – spotkanie z przedstawicielami MZO dot. finansowania wynikającego z już 
podjętych uchwał. Wiąże się to z tymi zobowiązaniami, które zostały zapisane w budżecie 
na lata kolejne. Spotkanie dotyczyło oferty zaciągnięcia przez MZO kredytu z Funduszu 
Ochrony Środowiska. Kredyt zaciągnie spółka MZO i przekaże  Gminie na rzecz udziałów              
i dotacji na poszczególne lata 2008-2011. 
Spotkanie w Gogolewie było na zaproszenie Sołtysa w związku z zaistniałymi problemami. 
Jestem otwarty na tego typu spotkania z mieszkańcami. 
K. Perdon – czy  nasze zobowiązania nie wystarczą na zadanie, realizowane przez MZO? 
Burmistrz –  są wystarczające.  

      Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
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      a)  zmiany uchwały Nr XLVII/326/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 30 sierpnia             
2006 r. w sprawie nadania statutu Miejsko–Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  
w Krobi.  

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. Projekt uchwały 
omawiany był na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych w dniu 28.05.br. 
Przewodniczący Komisji I. Jóźwiak przedstawił opinię o w/w projekcie uchwały, 
stanowiąca zał. nr 2 do protokołu. 

  K. Perdon – czy nazewnictwo „sekcja” wynika z zapisów ustawowych, czy jest nazwą 
specyficzną prowadzonej działalności?  

      M. Roszyk – tak funkcjonują Ośrodki Pomocy. 
      J. Bujakiewicz – w § 1 pkt. 1 i dalej w ppkt. zapisano Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej i dalej skład Jednostki. Należałoby ujednolicić zapisy. Na przemian stosowane są 
te nazwy, jeżeli tak jest dobrze, to nie mam nic przeciwko. Jeżeli zapisujemy MGOPS to 
bądźmy konsekwentni do końca w tej nazwie.  

      Radca prawny – statuty jednostek reguluje ustawa o finansach publicznych i ów statut 
zawiera to co ustawodawca wymaga.  

      Burmistrz – z wypowiedzi p. Bujakiewicza wynika to, że konsekwentnie we wszystkich 
miejscach, gdzie pojawia się nazwa MGOPS powinna być nazwa Jednostka, tak jak                      
w § 1. Jest to najbardziej zasadne. 

      Przewodniczący Rady – zgłaszam wniosek aby w uchwale i Statucie ujednolicić nazwy 
MGOPS i Jednostka.   

      K. Perdon – czy Rada może dokonywać zmian w statutach? 
      Radca prawny – tak, Rada wprowadza zmiany.   

Zgłoszony wniosek przegłosowano jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  
      Uchwałę Nr IX/40/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r.                              

w sprawie zmiany uchwały Nr XLVII/326/2006 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                       
30 sierpnia 2006 r. w sprawie nadania statutu Miejsko–Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 
Społecznej  w Krobi, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.   

      b) ustalenia odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu.   
      Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak przedstawił opinię                
o w/w projekcie uchwały, stanowiącą zał. nr 3 do protokołu.   
Przewodniczący Rady – z arkuszy organizacyjnych zatwierdzonych przez p. Burmistrza na 
koniec maja wynika, że w Pudliszkach przewiduje się utworzenie 4 oddziału przedszkolnego. 
W związku z tym trzeba będzie zatrudnić m. in. wychowawcę. Przez 2 lata mówiono                     
o przeniesieniu oddziałów przedszkolnych z Żychlewa i Potarzycy do Krobi. W takim 
przypadku znalazłoby się miejsce pracy dal jednego z tych wychowawców w Pudliszkach. 
Jeżeli jest za dużo chętnych do przedszkola to warto zastanowić się, czy nie należy odmówić 
dzieciom spoza gminy.  Proszę o przygotowanie wariantu jak to będzie wyglądało                      
w przypadku przeniesienia w/w oddziałów do Krobi, czy będą miejsca dla przedszkolaków, 
co z zatrudnieniem nauczycieli wychowania przedszkolnego.  
K. Perdon – Komisja Oświaty Kultury i Sportu również projekt uchwały opiniuje 
pozytywnie.  
W jakiej grupie wiekowej jest tych sześcioro dzieci spoza gminy Krobia? Gminy sąsiednie 
zgodnie z zapisem ustawowym powinny współfinansować pobyt dziecka w przedszkolu.                   
Gmina płaci za dzieci z naszej Gminy uczęszczające do przedszkola w Podrzeczu. 
H. Taterka – 3,4,5 latki.  Byłoby nieetyczne odmówienie uczęszczania tych dzieci do 
naszego przedszkola.   
K. Perdon – jeżeli powstanie nowy oddział w Pudliszkach, to konieczne będzie zatrudnienie 
pracownika.  
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Burmistrz – w kwestii odpłatności wystąpię do sąsiednich gmin o uregulowanie tej sprawy, 
ponieważ dotychczas nie było to załatwione.  
K.Perdon – Gmina Piaski nie miała sentymentów z wystąpieniem o należności za dzieci 
uczęszczające do ich przedszkola.   

      Uchwałę Nr IX/41/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie 
ustalenia odpłatności za pobyt dziecka w przedszkolu, przyjęto większością głosów: 14 za,                       
1 wstrzymujący ( R. Danek), głosowało 15 radnych.   
c) zmiany uchwały Nr VIII/45/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                     
w sprawie utworzenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjalnej  w Krobi.  
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie będące również 
uzasadnieniem do kolejnych projektów uchwał 8c-8o.  
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon przedstawił pozytywną opinię 
do uchwał 8c – 8o.  
Przewodniczący Rady – czy związku z tymi zmianami  będą potrzebne środki finansowe. 
Burmistrz – środki z budżetów jednostek powinny na te zmiany wystarczyć. 
J. Bujakiewicz – myślę, że to tekst litera po literze przepisany. Z uchwały wynika, że imię 
prof. J. Zwierzyckiego jest tylko dla Szkoły Podstawowej i konsekwencja przejawia się w 
następnych uchwałach, to znaczy, że Gimnazjum nie ma tego imienia.  
Burmistrz – tak. W Krobi imię patrona nadano tylko Szkole Podstawowej, w Pudliszkach 
dla Zespołu Szkół.    

      Uchwałę Nr IX/42/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  zmiany 
uchwały Nr VIII/45/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r. w sprawie 
utworzenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjalnej  w Krobi, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych.      

      d)  zmiany uchwały Nr XXI/136/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia                                    
14 marca 2000 r. w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół: Szkoła Podstawowa im. 
prof. Józefa Zwierzyckiego i Gimnazjum nr 1 w Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/43/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr XXI/136/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 marca 2000 r.                           
w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół: Szkoła Podstawowa im. prof. Józefa 
Zwierzyckiego i Gimnazjum nr 1 w Krobi, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     

      e)  zmiany uchwały Nr XXXI/227/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Chwałkowie przy Zespole Szkół: 
Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego, Gimnazjum nr 1w Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/44/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr XXXI/227/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Chwałkowie przy Zespole Szkół: 
Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego, Gimnazjum nr 1w Krobi, przyjęto 
jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     
f)  zmiany uchwały Nr XXXI/226/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Nieparcie przy Zespole Szkół: 
Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego, Gimnazjum nr 1 w Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/45/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr XXXI/226/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Nieparcie przy Zespole Szkół: 
Szkoły Podstawowej im. prof. Józefa Zwierzyckiego, Gimnazjum nr 1 w Krobi, przyjęto 
jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     
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g)  zmiany uchwały Nr VIII/41/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                    
w sprawie  założenia gimnazjum w Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/46/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr VIII/41/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                    
w sprawie  założenia gimnazjum w Krobi, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     
h)  zmiany uchwały Nr XXI/137/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 marca 2000 r.                    
w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół : Szkoła Podstawowa i Gimnazjum nr 3                 
w Starej Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/47/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr XXI/137/2000 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 14 marca 2000 r.                    
w sprawie nadania Statutu Zespołu Szkół : Szkoła Podstawowa i Gimnazjum nr 3                 
w Starej Krobi, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     
i)  zmiany uchwały Nr VIII/43/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                   
w sprawie założenia gimnazjum w Starej Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/48/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  
zmiany uchwały Nr VIII/43/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                   
w sprawie założenia gimnazjum w Starej Krobi, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 
radnych.     
j)  nazwy Szkoły Filialnej w Sułkowicach. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/49/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  nazwy 
Szkoły Filialnej w Sułkowicach, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     

      k)  zmiany uchwały Nr XXX/220/2005 Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 28 kwietnia                 
2005 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum Nr 2                                
im. Dz. Morawskiego w Pudliszkach. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/50/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  nazwy 
zmiany uchwały Nr XXX/220/2005 Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 28 kwietnia                 
2005 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkoły Podstawowej i Gimnazjum Nr 2                                
im. Dz. Morawskiego w Pudliszkach, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     

      l)  zmiany uchwały Nr XXXII/240/2005 Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 30 czerwca 
2005 r. w sprawie nadania Statutu Zespołowi Szkoły Podstawowej i Gimnazjum nr 2                                
im. gen. Franciszka Dzierżykraja - Morawskiego w Pudliszkach. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/51/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie    
zmiany uchwały Nr XXXII/240/2005 Rady Miejskiej w Krobi z  dnia 30 czerwca 2005 r. w 
sprawie nadania Statutu Zespołowi Szkoły Podstawowej i Gimnazjum nr 2                                
im. gen. Franciszka Dzierżykraja - Morawskiego w Pudliszkach, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych.     

      ł)  zmiany uchwały Nr XXXI/225/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Ciołkowie przy Zespole Szkoły 
Podstawowej i Gimnazjum nr 2 im. gen. Franciszka Dzierżykraja - Morawskiego                     
w Pudliszkach. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/52/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie    
zmiany uchwały Nr XXXI/225/2005 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 maja 2005 r.                     
w sprawie utworzenia Szkoły Podstawowej Filialnej w Ciołkowie przy Zespole Szkoły 
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Podstawowej i Gimnazjum nr 2 im. gen. Franciszka Dzierżykraja - Morawskiego                           
w Pudliszkach, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.     

      m) zmiany uchwały Nr VIII/42/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                          
w sprawie założenia gimnazjum w Pudliszkach. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/53/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie    
zmiany uchwały Nr VIII/42/99 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 11 marca 1999 r.                          
w sprawie założenia gimnazjum w Pudliszkach, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 
radnych.     

      n) zmiany uchwały Nr XXXII/205/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 lutego 2001 r.                     
w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Krobi. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/54/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie    
zmiany uchwały Nr XXXII/205/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 lutego 2001 r.                     
w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Krobi, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych.     

      o) zmiany uchwały Nr XXXII/204/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 lutego 2001 r.             
w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Pudliszkach. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Uchwałę Nr IX/55/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie    
zmiany uchwały Nr XXXII/204/2001 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 16 lutego 2001 r.             
w sprawie założenia Samorządowego Przedszkola w Pudliszkach, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych.    
Przerwa.  

      p) zmiany uchwały Nr VII/30/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 marca 2007 r.                  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
  Z-ca Burmistrza – od dłuższego czasu prowadzone są rozmowy z firmą EPA i DOMREL 
ze Szczecina. 16 maja do Urzędu wpłynął wniosek firmy Meltemi Spółka z o.o., jest to 
spółka celowa  powołana przez firmę EPA do realizacji projektu „Krobia” z prośbą                      
o zmianę studium w zakresie umożliwiającym lokalizowanie elektrowni wiatrowych na 
terenie wskazanym przez firmę w załączniku. Kolejna zmiana w studium jest związana                      
z koniecznością zwiększenia pasa ochronnego, który wynosi 500 m od siłowni 
wiatrowych. Również w raporcie oddziaływania na środowisko, który będzie 
opracowywany, pas ochronny musi zostać ujęty. Stąd zachodzi konieczność powiększenia 
obszaru przyjętego we wcześniejszej uchwale.       
Przewodniczący Rady – o jakiej powierzchni jest mowa? 
Z-ca Burmistrza – powierzchni nie uległa znacznemu powiększeniu, zmienił się tylko kształt 
obwodu w stosunku do pierwotnego projektu. Jeśli chodzi o rozmowy z inwestorami, to 
zdecydowanie przyspieszamy działania. Firma Domrel deklaruje jeszcze w tym roku                   
montaż 2 siłowni pilotażowych.  
Uchwałę Nr IX/56/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie    
zmiany uchwały Nr VII/30/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 marca 2007 r.                  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 
radnych.     

      r) wyrażenia zgody na zbycie gruntu. 
  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 
L. Bem – gdzie położony jest ten grunt? 
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Burmistrz – mapa ilustruje położenie działki. Przygotowana jest dokumentacja na budowę 
kanalizacji deszczowej odprowadzającej wodę do Rowu Krobskiego.  
L. Bem – pytałem, ponieważ sporo osób w tym obszarze się wybudowało. Nie wiem                   
w  jakim obszarze jest ta działka  
Burmistrz – w planach zagospodarowania grunty oznaczone są jako rola.                                        

      M. Szpurka – czy jest to droga dojazdowa do łąki p. Bątkiewicza, który nigdy nie miał 
dojazdu? 

      A. Łoniewski – jest pan w błędzie, nie jest to dojazd o którym pan mówi. 
      Burmistrz – w planach inwestycyjnych teren ten przewidziano pod odprowadzenie wody do 

Rowu Krobskiego. Inwestycja ta została wstrzymana w związku z nie uregulowanym prawem 
własności gruntu. Nieruchomość ta użytkowana jest przez pana Łoniewskiego. Gmina nie ma 
umowy dzierżawnej tej nieruchomości. Inwestycja pozwoliłaby odprowadzać wodę                            
z kanalizacji deszczowej. Konieczne jest uregulowanie prawa własności tej działki.   

      Przewodniczący Rady – czy nie należałoby wyjaśnić jeszcze zgłoszonych wątpliwości.                                                                                                                                  
      M. Waluś – to nie jest droga dojazdowa do p. Bątkiewicza. 
      L. Bem –  gdzie przebiega granica tej działki?  
      Burmistrz – nie potrafię określić gdzie przebiega granica. 

Przewodniczący Rady – może należałoby nie rozpatrywać tej uchwały dzisiaj i przenieść pod 
obrady na następną sesję.  
Burmistrz – jakie kwestie wymagają wyjaśnień? 
K. Perdon – jak możemy sprzedawać coś co nie jest nasza własnością.  Proszę to uregulować. 
Burmistrz – jest to kwestia wyrażenia zgody na zbycie, a nie sporu. Stan wiążący zapisany jest 
w Księdze Wieczystej i ewidencji gruntów.   
L. Bem – takich gruntów jest wiele w Krobi, że ktoś może wnioskować o swoje grunty. 
Burmistrz – kwestia dotyczy instalacji, która nie wynikała z dokumentacji, że istnieje.  
Przewodniczący Rady – zgłaszam wniosek o przeniesienie rozpatrzenia projektu uchwały na 
kolejną sesję.  
Wniosek przegłosowano większością głosów : 10 za, 3 przeciwne ( Z. Polowczyk, Ł. Kubiak, 
M. Duda), 2 wstrzymujące (R. Danek, I. Jóźwiak).  

      W związku z powyższym uchwały nie rozpatrywano.  
      s)  zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem – po przeanalizowaniu powyższych zmian 
Komisja opiniuje pozytywnie jednogłośnie projekt uchwały.  
Skarbnik – błąd rachunkowy w § 6 pkt. 2, prawidłowa kwota 2.382.789,- zł.  
Uchwałę Nr IX/57/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 czerwca 2007 r. w sprawie  zmian 
budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok, przyjęto jednogłośnie, głosowało15 radnych.     

       
      Ad. 9   Wolne głosy i wnioski. 

  M. Szpurka – zwracam uwagę na stan wysypiska w Karcu. Firma, która je przejęła w ogóle 
nie dba o porządek. 

  Trzykrotnie otrzymałem odpowiedź z PKP, że budynek przy dworcu Włostowo zostanie 
rozebrany. Trzy miesiące minęły od ostatniego pisma i do dnia dzisiejszego nic nie zrobiono. 

  I. Jóźwiak –  podziękował dyrektor Biblioteki za przygotowaną informację o działalności 
bibliotek powiatu gostyńskiego oraz naszej w Krobi.   Żałuję, że takiej podobnej informacji 
nie otrzymuję trzeci kolejny rok, mimo, że pytałem p. Janusza Tomyślaka dyrektora MGOK. 
Nie po to pytam aby p. Januszowi utrudnić działania. Pytałem jak działają sekcje, orkiestra,            
i nie otrzymałem odpowiedzi. 
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  Przewodniczący Rady –  kolega spóźnił się na posiedzenie, dyrektor MGOK był poproszony 
o udzielenie odpowiedzi w punkcie „Odpowiedzi na interpelacje i zapytania” na pytania 
zadane na ostatniej sesji. 

  I. Jóźwiak – zapoznam się z protokołem z dzisiejszej sesji.  
  Na posiedzeniu wspólnym Komisji mówiłem o tym, że nasza orkiestra powinna mieć więcej 
występów. Nie wiem czy to miejsce i czas jest właściwym by mówić o b. małej sprawie. Ale 
być może innej możliwości nie ma. Niespełna dwa tygodnie temu szkoła w Krobi  
obchodziła uroczystość 25 – lecia nadania imienia szkole i byłoby dobrze aby orkiestra taką 
uroczystość uświetniła. Szkoła nasza w Krobi nie widzi potrzeby zapraszania radnych na 
taką uroczystość. Należę do osób, którym wręczono Medal im. Zwierzyckiego.  Miałem ten 
zaszczyt otrzymać medal razem z obecnym rektorem UAM w Poznaniu prof. St. Lorencem. 
Dziś nie wiem czy ten medal to nic nie znaczący rekwizyt. Po co słowa wtedy 
wypowiedziane jeśli za tym nie idzie pamięć i czyny. Czy coś złego by się stało gdyby 
wyróżnieni tym medalem z okazji 25 – lecia nadania imienia szkole, dla której coś 
pożytecznego zrobili, zostali zaproszeni na tak znaczącą uroczystość? Szkołę tę darzę i będę 
darzył szczególną sympatią. Szkoda, że ta szkoła tego nie odwzajemnia.  

  A. Knebel – chciałbym podziękować za wykonanie w Karcu zatoki autobusowej. Poprawi to 
znacznie bezpieczeństwo dzieci oczekujących na autobus. 

  Zwracam uwagę, że w miesięczniku Sąsiedzi Sąsiadom poprawiły się informacje dotyczące 
pracy Urzędu. 

  K. Perdon – podziękował za wykonanie przez PZD wykoszenia pobocza drogi Krobia – 
Pudliszki. 

  J. Tomyślak – czuję się zaniepokojony stwierdzeniem, że nie udzieliłem odpowiedzi od 
trzech lat na pytania p. Jóźwiaka. Myślę, że  udzielałem odpowiedzi na zadawane pytania. 
Nie przypominam sobie, żeby kiedykolwiek na podsumowaniu wykonania budżetu na 
zadane pytania nie udzieliłem odpowiedzi. Znam swoje miejsce i wiem, że jeżeli ktokolwiek 
zadaje pytania to zawsze gotowy jestem udzielić odpowiedzi.  Nie przypominam sobie 
sytuacji żadnej w swoim życiu aby pan lub inny radny zadał pytanie i ja nie udzieliłem 
odpowiedzi.  Chciałem zaznaczyć, że na stronie internetowej Ośrodka Kultury można 
znaleźć wiele informacji o działalności, a także sprawozdanie. Orkiestra nigdy nikomu nie 
odmówiła występów. Po prostu pani dyrektor uznała, że nie ma potrzeby występu orkiestry 
na uroczystości nadania imienia patrona szkole.  

  I. Jóźwiak – wydaje mi się, że rzadko pan uczestniczył w posiedzeniach rady. 
  J. Bujakiewicz – sprawa wiąże się ze spotkaniem z Radą Sołecką. Przed dzisiejszym 
posiedzeniem sesji  p. Studziański zwrócił się do mnie z zapytaniem co z jego drogą, 
ponieważ jedzie pan na sesję, to później mi pan odpowie.  Odpowiedziałem mu, że zapytam 
oficjalnie z sesji i poproszę aby udzielił p. Burmistrz odpowiedzi na piśmie w te j sprawie. 
Moim zdaniem sprawa będzie miała charakter rozwojowy.   
Ad. 10  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : Plan Rozwoju Lokalnego Gminy był opracowany na lata 2004-2006. 
Konieczne jest dla prawidłowego rozwoju Gminy posiadać dobry program jej rozwoju. 
Dlatego powołałem zespół, który  opracuje nowy Plan. Odnośnie ulg podatkowych też 
uważam, że system ich udzielania przyczyniłby się do rozwoju gospodarczego gminy.   
Były także sugestie Powiatu aby opracować jednolity system ulg podatkowych dla całego 
obszaru gostyńskiego. 
Odnośnie  wycięcia gałęzi, to po interwencji dyrektora szkoły zleciłem wykonanie analizy 
stanu zadrzewienia, które zagrażałoby bezpieczeństwu na terenie całej gminy. Myślę, że 
takich miejsc w gminie jest więcej. 
Naprawa dróg realizowana jest przez firmę z Leszna i dokonana zostanie analiza i przegląd 
robót już wykonanych.  
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Sprawa parkowania samochodów ciężarowych zostanie zanalizowana w celu podjęcia 
konkretnych działań.  
Kategoryzacja dróg - zgodnie z koncepcją wypracowaną przez Powiat, to  I kategorię drogi 
powiatowej na naszym terenie będzie mieć droga Poniec – Pępowo przez Krobię                         
i Pudliszki. Pozostałe ok. 50 km są drogami II i III kategorii, których naprawy i remonty 
będą realizowane przy współfinansowaniu przez Gminy.   
J. Czarnecki – jest to na razie projekt kategorii dróg powiatowych do dyskusji. 
Burmistrz – proponuję aby ten temat omówić na posiedzeniu wspólnym Komisji. 
M. Waluś – proszę nie bagatelizować sprawy,  aby na posiedzenie wspólne zaprosić 
dyrektora PZD i dalej debatować na ten temat. Każda sugestia jest dla Powiatu ważna, 
ponieważ była to dopiero pierwsza debata Rady Powiatu w tej sprawie.   
Sołtys wsi Gogolewa -  odpowiedział p. Bujakiewiczowi, iż sprawa drogi będzie omawiana 
na zebraniu mieszkańców związanych z tym tematem, które odbędzie się w przyszłym 
tygodniu.   
Burmistrz – tak, jak sugerował p. Bujakiewicz odpowiedź w sprawie drogi                               
w Gogolewie będzie udzielona pisemnie.  
Przewodniczący Rady – w dniu 24 maja ukazała się publikacja książki „Krobia i okolice – 
zarys dziejów” autorstwa kolegi radnego Andrzeja Miałkowskiego i Roberta Grupy. 
Wydawcą była Fundacja Sąsiedzi Sąsiadom, środki na jej wydanie pochodziły z Gminy 
Krobia, samorządu gostyńskiego oraz Fundacji.  
Wspólnie z przewodniczącym Komisji Oświaty Kultury i Sportu K. Perdonem 
podziękował autorom książki za poświęconą pracę oraz Fundacji Sąsiedzi Sąsiadom.  
G. Czułno prezes Fundacji podziękował również J. Tomyślakowi oraz radnym.  
 
Ad. 11 Zakończenie obrad i sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Knebel : dziękuję wszystkim za przybycie                    
i zamykam  IX sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
 
           Protokółowała :                                                      

                 Aurelia Sikorska              
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


